深圳市帕骐电子科技有限公司
新品上架描述表-TH0242B
1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
1) WHILE OTHER HAMMOCK TARPS ARE EITHER TOO SMALL OR DON'T INCLUDE NECESSARY EQUIPMENT (Like tent stakes or ropes) the rain fly from Trekassy has you covered! 6 TIE DOWNS. INCLUDES 4 aluminum Stakes, 6 adjustable ROPES（157in/4 meter each） and Storage Bag, just enjoy stress free hammock camping.

不像其他的吊床，要么太小，要么不包括必要的设备（如地钉或绳子），但我们的吊床包含有！ 6个环，包括4个地钉，6条4米长 可调的绳子和储物袋，享受舒适的吊床露营。

2）Made of 210D Ripstop Nylon Fabric with PU2000mm waterproof： Lightweight, durable, tear & puncture resistant. Ideal for rain flies because it will not fail under stress.

由210D防撕裂尼龙织物制成，PU2000防水、轻便、耐用、耐撕裂、耐穿。因为它不会在受压下失败，这是理想的天幕。

3）170" long diagonal ridgeline, don't have to worry that your feet or head will get cold and wet; Use with double hammocks, mosquito & bug nets, tents, camp / sleeping outdoors, fishing or as ultralight sun canopy. Fits in your backpack. 

170寸长的对角线，不用担心你的脚或头会变得又冷又湿; 使用与双吊床，蚊子和虫网，帐篷，野营/户外睡觉，钓鱼或超轻的太阳伞。

CONVENIENCE FOR ANY OUTDOOR ACTIVITY! Very portable and the right size and weight for your next adventure including: hiking, kayaking, rock climbing, traveling or just relaxing at the park!

方便任何户外活动，容易便携，其尺寸和重量适合你下一个冒险的，包括：徒步旅行，划独木舟，攀岩，旅行或者在公园里放松一下！

5）EASY TO SET UP:  Package include 1 x rain fly, 6 x adjustable ropes, 4 x Aluminum stakes, 1 x Storage Bag，it’s easy to set up in minutes and very convenient for storage to take on trips

容易安装：包含有1 x天幕，6 x可调绳，4 x地钉，1个存储袋，很容易在几分钟内安装，便于存储 旅行

Technical Specification技术参数
Item Description:

10x10ft Hammock Waterproof Rain Fly Tent Tarp 170" Centerline. Ripstop Nylon. Portable Lightweight Camp Gear Accessories. Stakes and Ropes Included. Shelter Canopy Rainfly - Survival Gear Backpacking Camping Accessories. 

Package包装

1PK 10ft*10ft rain fly 

6PK adjustable ropes（157in/4 meter） 
4PK Aluminum stakes 
1PK Storage Bag 

TH0242B  10ft*10ft/格子布天幕/210D防撕裂/2000PU/黑色
